



Referat 30.10.2023

Klokkeslett: 20:30

Sted: Teams

Tilstede: Anita, Tove Mette, Janicke, Lisbeth, Monica

Fraværende: Silje, Gro Beate, Jorunn

Nytt møte: 27.11.2023

Referent: Lisbeth

		Diskutert på styremøtet	ANSVARLIG
1	<b>Gjennomgang av referat fra siste møte</b>	Septembermøtet ble avlyst	
2	<b>Økonomi</b>		
3	<b>Styret</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Samarbeid med de nordiske landene, Lisbeth Informerer</li> <li>• Hjemmeside, hva er status? Janicke jobber med siden og vil fortsette å jobbe med den i vinter.</li> </ul>	
	<b>Kortsiktige mål</b>  <b>Langsiktige mål</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Digitalisere tidligere utgitte RR-Blad, Rasekompendium, brosjyrer, årbøker og Ridgeback skolen. Prosessen er i gang og noen medlemmer har allerede startet å låne ut eller å donere tidsskrifter.</li> <li>• Planlegge og etterspørre bilder av hunder som har mottatt en norsk tittel fra NKK. Klubben skal lage en bok som medlemmene skal få av klubben. Denne boken skal inneholde historier og bilder av ridgebacker som har utmerket seg i løpet av klubben de siste 30 år. Boken ønskes ferdig til klubbens 30 års jubileum i 2028. Her ønsker man å få til en jubileumsutstilling</li> <li>• Avgjøre saker som kommer fra medlemmene og komiteene</li> </ul>	

4	<b>Utstillinger 2024</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Spesialen Forslag fra AK er 14.-16.juni 2024 Østlandet</li> <li>• Melde av merkede utstillinger</li> <li>• Lillespesialen 26.10.2024 Østlandet.</li> </ul>	Ligger i Dogweb
5	<b>Aktivitets komité</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Spesialene for 2024 ligger inne i dogweb.</li> <li>• Er Sandefjord ok sted mtp hjelpeapparatet?</li> </ul>	Telt, camping og bobil ok 15 min til overnatting. Dommer: Dommer Rally: Ida Wold Eriksen
6	<b>KAHM</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Helseundersøkelse er under utarbeidelse, det ønskes innspill fra medlemmer på hva det skal inneholde.</li> <li>• LTV- Webinar med Nina Linqvist er under planlegging</li> <li>• Styrets møte med KAHM, tanker rundt møtet? Innkalling og agenda var ikke i henhold til det KAHM begynte å ta opp. Styret ønsker at KAHM er mer spesifisert i temaer som de ønsker å ta opp på forhånd.</li> <li>• Styret krever at KAHM skal arrangere en oppdrettersamling 15.juni 2024</li> <li>• Gå gjennom referat og sende dette til KAHM Referat godkjent og sendes KAHM</li> </ul>	
7	<b>Årsmøtet 2024</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 20.03.2024</li> </ul> Lisbeth Sjekker med NKK om stemmegiving og digitale årsmøter.	Lisbeth NKK godkjenner både digitale årsmøter og digital stemmegiving.

8	<b>Rhodesian Ridgeback nytt</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Julenummer frist til stoff 1.desember 2023</li> <li>• Bekjentgjørelse av årsmøte</li> <li>• Utstillings kalender</li> <li>• RS</li> <li>• Aktivitets komité</li> </ul>	
9	<b>NKK</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Medlemskontakt og verving av nye medlemmer ved kjøp av valp Flyttes til neste møte, da dette ikke er i orden hos NKK.</li> <li>• RS, har vi noen tanker rundt deltagelse og engasjement? Klubben sender Janicke på RS. Hun lager et referat fra helgen.</li> </ul>	
10	<b>Vedtak</b>		
11	<b>Sportshundkomiteen</b>	Foreslå Ina Eriksen, se mail av 12/10	Lisbeth har sendt inn forslag
12	<b>Eventuelt</b>		

